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I N T E R P E L A C J A 

 

dot. budowy ulicy Henryka Kuny 

 

 

 Na prośbę Mieszkańców ul. H. Kuny proszę, o uwzględnienie w planach 

inwestycyjnych budowy gruntowego, ok. 400 metrowego odcinka tej drogi, stanowiącego 

połączenie z ul. Monte Cassino. Obecny stan rzeczy powoduje, że jej nawierzchnia 

asfaltowa jest zanieczyszczana piaskiem, błotem, co przyczynia się do powstawania kurzu 

i bałaganu. Utrudnione jest odśnieżanie terenu. Ponadto nawierzchnia asfaltowa na całej 

długości umożliwi łatwiejsze funkcjonowanie i wyjazd z niej w obu kierunkach, a nie tylko 

do ulicy Bohaterów Września. 
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